
Vængenyt marts 2015    

Der er en del indhold denne gang:

1) Intern kommunikation - opdatering af mailadresser m.m.

2) Ny legeplads etableret.

3) Forårsrengøring - efterfulgt af legeplads indvielse med pølser og drikkevarer.

4) Træfældning og rydning af buske.

5) Syn af veje og fortov efter STOFA’s nedgravning af fibernet.

6) JOB Annonce - IT Nørd til hjælp med vores hjemmeside.

7) Mange indbrud i vores område.

8) Og et par vigtige småting.

1……...Forbedring af medlemsinformation

Vi vil gerne i det nye år, fra Bestyrelsens side, forsøge at løfte vores beboer kommunikation en smule, og 

også gerne gøre den mere tovejs. Tanken er at anvende vores hjemmeside lidt mere aktivt end tilfældet er i

dag, og forsøge at komme lidt mere væk fra de trykte informationer, vel vidende, at der er beboere der 

stadig foretrækker af få kommunikationen via postkassen. Det vil vi selvfølgelig imødekomme, men for at 

skære lidt ned på omkostningerne, håber vi at få så mange beboere over på e-mails som muligt.



Vi er i den forbindelse i færd med at opdatere vores adressekartotek, og må derfor bede om jeres hjælp. Vi 

vedlægger med dette Vængenyt en simpel formular, med angivelse de oplysninger vi gerne vil have 

opdateret. Formularen kan enten returneres udfyldt i Bestyrelsens respektive postkasser eller 

informationerne kan sendes per mail, alternativt udfyld formularen, scan den ind og mail den til os. Som 

noget helt nyt kan du benytte kontaktformularen på vores hjemmeside! Modtagermuligheder er nævnt på 

formularen – så hjælp os venligst med at få det på plads. Nogle har været igennem øvelsen tidligere, men vi

har brug for at få systemet opdateret - så bær over med os. Blandt de afleverede informationer, trækker vi

lod om 2 x 2 flasker rødvin!!

Når der er opdateringer på vores hjemmeside, vil alle med e-mail adresse få en kort besked, vigtige 

informationer, som f.eks. indkaldelse til generalforsamling vil blive omdelt til alle, andre vigtige 

informationer, som for eksempel vore Vængenyt vil være på hjemmesiden, men de af jer, der har bedt om 

fortsat at få Vængenyt i postkassen, vil selvfølgelig også få det fremover. Vi går dog ud fra, at alle 

efterhånden har adgang til nettet, så om ikke andet end for nysgerrighedens skyld, så log ind på vores 

www.nederbyvaenget.dk med regelmæssige mellemrum, og følg med i hvad der sker i området.

2……....Ny legeplads etableret

Legepladsen i den centrale del af vores område er blevet nybygget til gavn og glæde for de mange børn der 

bor her, – den var ikke billig, så vi håber at alle brugere vil tage godt i mod den, og behandle den ordentligt. 

Haderslev Kommune har venligst bidraget med DKK 10.000. Vi holder indvielse i forbindelse med 

forårsrengøringen – se yderligere information vedlagt dette Vængenyt.

3……….Forårsrengøringen

Forårsrengøringen er efterhånden blevet en tradition -  i år løber den af stablen lørdag den 11. april – se 

vedlagte information, så gå sammen med naboerne for få ryddet op på de sædvanlig områder, det tager 

sædvanligvis ikke ret lang tid, når alle hjælper til. Vi slutter af kl 12:00 på den nye legeplads til indvielse af 

denne. Vængernes Beboerlaug  severer  pølser og tilhørende drikkevarer - så mød frem, og tag selvfølgelig 

børnene med. 

4………Træfældning og rydning af buske

Og hvad sker der egentlig i området – vi har dels i Beboerlaugets og dels i Haderslev Kommunes regi fået 

beskåret alle træer langs veje og stier, og har bl.a. fået ryddet lidt op i de ydre områder i den vestlige del – 

det kan sikkert blive meget bedre, og det arbejder vi fortsat på. Der var i den forbindelse mulighed for at 

købe flis til haven og træ til brændeovnen - informationen var postet på hjemmesiden!

5……...Syn af veje og fortov efter efterårets kabelarbejde.

Der mangler stadig lidt opretning efter Stofas etablering af fibernet, det bliver endelig færdiggjort i løbet af 

foråret. Hvis der uden for jeres dør fortsat er problemer efter etableringen, så send en kort mail til Kim 

Sand på mail oldermand@nederbyvaenget.dk , så vi får det med i gennemgangen.

6……...JOB annonce!

IT nørd med speciale i opbygning af hjemmesider!!! Ganske ulønnet men meget interessant!! 

Vi har i bestyrelsen et ønske om at få lidt mere bevægelse på vores hjemmeside, og skabe lidt mere 

kommunikation. Findes der i bland vore medlemmer en person M/K som har lyst til at prøve kræfter på, 



sammen med vores webmaster Tommy S. Völcker, at rykke vores hjemmeside frem på første klasse, så 

kontakt Tommy på mail: legeplads@nederbyvaenget.dk.

7……….Mange indbrud i vores område.

Gode råd til hvordan man forhindrer indbrud, eller i det mindste gør det vanskeligere at være indbrudstyv, 

er der nok af. Bestyrelsen har modtaget et ønske om, at vi oprettet et register over tidligere og kommende 

indbrud (for dem slipper vi nok ikke for!). Tanken er at holde en løbende opdatering via e-mail til alle 

tilmeldte med information om sted, tidspunkt på døgnet, genstande stjålet, hvilken adgang, og anden 

relevant information  osv, for ad den vej måske at finde et mønster i indbruddene. Ingen tvivl om, at vores 

lokal politi gør hvad de kan for at opklare tyverierne, men nu forsøger vi så at lave en oversigt, som 

forhåbentlig kan tjene til at advarer og informere beboerne i området. Nærmere informationer vil fremgå 

af hjemmesiden i løbet af kort tid. Det skal understreges at oplysningerne kun er tilgængelige for beboerne 

i området, som er tilmeldt e-mail kommunikation, og kommer selvfølgelig ikke på hjemmesiden.

8….….og det med småt

Parkerings reglerne er lempet, men lad alligevel være med at parkere på fortovet, det er Vængernes 

Beboerlaug, og dermed dig selv, der skal betale for opretningen. Så skån rabatterne!

Vejskilte i området tilhører Vængernes Beboerlaug, så hvis du ved et uheld lægger et par skilte ned, som 

tilfældet var for nogle måneder siden ved indkørslen til stamvejen, som meddel det til bestyrelsen, din 

forsikring dækker helt sikkert problemet. Hvis vi ikke får oplysninger om skadevolder, så betaler vi alle 

kollektivt via kontingentet for skaderne, og det kan ikke være meningen.

Giv bestyrelsen er signal, hvis der sker ejerskifte i nabolaget. Bestyrelsen vil gerne have mulighed for at 

byde ny indflyttere velkommen i vores område.

Haderslev Kommune har klaget over, at der, specielt hen over sommeren, læsses en del haveaffald af på 

skråningen ned mod Favrdalen, Bestyrelsen har foreløbigt meddelt, at det ikke kommer fra beboerne i 

området - og det vil vi fortsat gerne kunne sige med god samvittighed! Så find venligst et andet sted til 

haveaffaldet, evt. Genbrugspladsen på Fjordagervej. Der er ikke noget Sct.Hans bål i år, så den mulighed 

findes ikke længere.

Og så den sædvanlige: HUND I SNOR, LORT I POSE!!

VI SES TIL FORÅRSRENGØRINGEN - GOD SOMMER TIL ALLE !


